
 

Svenska Jägareförbundet Kungsbacka 

Protokoll styrelsemöte 2022-06-09 kl. 18:30 i Osborns lada.   

Närvaro: Lennart A, Mikael L, Osborn S, Jesper L, Henrik P, Magnus S, 
Lars E, Niklas J, Mattias W, Joacim A, Niklas L, Stefan N (valberedning) 

Anmäld frånvaro: Jesper Z, Roger Z, Thomas S, Anna G, Martin P, Jenny 
N 

Frånvaro:   

1. Mötet öppnas 
2. Godkännande av dagordning 
3. Val av mötesordförande 

Magnus Stolpe 
4. Val av mötessekreterare 

Henrik Petersson 
5. Att justera protokoll utses ordförande jämte sekreterare  
6. Genomgång av föregående mötesprotokoll 
7. Genomgång av arbetsgrupper 

Skyttesektion:  
Inget att rapportera. 
Vilt & Trafik: 
Totalt 167 viltolyckor. 4 Dov, 132 Rå, 19 Vildsvin, 12 Älg. 
Medlem, marknad & webb: 
Inget att rapportera. 
Ungdom / Stättared: 
Planering av jaktdagar på Stättared pågår, datum kommer snart. 
Utbildning: 
Stefan Nilsson kommer att hålla en säljaktsutbildning på Idala 
jaktskyttebana 18 september.  
Magnus Stolpe kommer att hålla viltundersöknings kurs 11 september. 
Hund: 
Lars Eriksson rapporterade lite om hundkursen på Lyskulle i Maj. Ett 20 
tal ekipage närvarade.  
Lars har även deltagit och genomgått steg 1 i instruktörsutbildningen ´��
OlWWD�VWHJ´. Plats Uppsala. Lars kommer inom kort att även genomgå steg 
2. 
Rovdjur/vildsvin: 
Varg siktad i Knäred i våras. Ingen mer info om skador etc. 

8. Ekonomi 
Joakim Andersson informerade om läget. 



 

Svenska Jägareförbundet Kungsbacka 
 

Joakim, Magnus och Roger skall kontakta och försöka få igång de tidigare 
sponsorerna kretsen har haft. (Sponsorskapen har varit vilande under 
covid-19). 

9. Information från Länsförening samt Förbundet 
Magnus Stolpe informerade om Jägareförbundets årsstämma som hölls i 
Kalmar. En betydligt lugnare och behagligare tillställning än fjolårets. 
Magnus kommer att sammanställa ett informationsbrev om detta. Och det 
finns gott om info på Svenskjakt för den som vill läsa. 
 

10. Information från valberedning 
Stefan Nilsson informerade lite om vad valberedningen jobbar med. På 
god väg att få nästa års valberedning, samt andra poster på plats.  
 

11. Övriga frågor 
Stefan Nilsson informerade om kustrådets arbete. Stort arbete kommer att 
påbörjas med att få en förklaring på beslutet om att förbjuda säljakt i 
Natura 2000 områden. (samtliga kronoholmar ligger inom Natura 2000). 
Det finns inget förbud på vare sig svensk eller Eu nivå mot säljakt i dessa 
områden. Detta är förmodligen en konsekvens av tjänstemäns idéer på 
Länsstyrelser. 
Stefan och Magnus skall försöka att få till ett möte med Länsstyrelsen för 
att försöka få lite klarhet i frågan. 
 
Stefan Nilsson vill samla intresserade till ett kustjaktsforum. Stefan 
återkommer med en inbjudan. 
 
Påminna våra medlemmar om att anmäla till viltdata. Magnus kontaktar 
ansvarig person i länet. 
 

12. Nästa möte 
18 augusti hos Lennart Andersson i Förlanda. Lennart vill att deltagare 
anmäler sig i god tid till mötet. (förplägnad). 
 

13. Mötet avslutat  
 
 
Magnus Stolpe  Henrik Petersson 
 
________________  _________________ 

 


